
Protokół Nr 3/19
ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i

Kultury oraz Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska,
z dnia 29 października 2019 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 29 października 2019r. o godz. 1030

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 29 października 2019 r. o godz. 1140

Posiedzenie komisji odbyło się w sali narad Urzędu Miasta Sejny.

W posiedzeniu wzięło udział  8  członków Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu i
Kultury.

1. Radna Małgorzata Klucznik,
2. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz,
3. Radna Anna Krutul,
4. Radny Adam Łabanowski,
5. Radna Jolanta Beata Bagińska,
6. Radny Piotr Maksimowicz, 
7. Radny Bogusław Sojko,
8. Radna Jolanta Piktel-Dabulis.

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków Komisji  Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony
Środowiska:

1. Radny Piotr Maksimowicz,
2. Radny Józef Masianis,
3. Radny Stanisław Bulwin,
4. Radny Paweł Dzienisiewcz,
5. Radna Anna Krutul,
6. Radny Janusz Zabłocki.

Radni nieobecni:
1. Radny Marek Zubrzyński.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
1. Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta, 
2. Pani Aneta Kimszal                – Sekretarz Miasta,
3. Pani Małgorzata Błuszko        – p.o. Kierownik MOPS w Sejnach, 
4. Pan Marek Sznejder                – Inspektor ds. oświaty i spraw społecznych,
5. Pani Wanda Czarniewska       – Przewodnicząca MRS,
6. Pan Kamil Wawrzyński         – przedstawiciel Firmy Aesco Group.

Posiedzenie Komisji otworzył  Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta Sejny i
poprosiła o przewodnictwo Komisji Wspólnej Radnego Pana Bogusława Sojko.

Radny  Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury przestawił proponowany porządek posiedzenia. 



Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Proponowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia
3.       Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Sejny na 2019 rok.
4.       Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji serii A19 i B19, C19 i D19 oraz

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.
5.       Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji serii E19 oraz zasad ich zbywania,

nabywania i wykupu.
6.       Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta Sejny na lata 2019-2025.
7.       Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Sejny na 2019 rok.
8.       Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podatku od nieruchomości.
9.       Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale NR XXV/108/16 Rady Miasta

Sejny z  dnia  23 maja  2016 r.  w sprawie wyboru metody ustalenia  opłaty za  gospodarowanie
odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik
na terenie gminy – Miasta Sejny.  

10.       Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wspólnej obsługi jednostek 
organizacyjnych gminy zaliczanych do sektora finansów publicznych.  

11.       Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania przedstawiciela do Rady Społecznej
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sejnach.

12.       Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  utworzenia  ośrodka  wsparcia  pod  nazwą
Sejneński Klub Seniora.

13.       Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2020-
2023.

14.      Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza
Miasta Sejny.

15.      Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza
Miasta Sejny.

16.      Wolne wnioski i oświadczenia. 
17.      Zakończenie obrad.

Do pkt 3. 
Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury  –  przystępuje do kolejnego punktu obrad,  którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie zmian w budżecie Miasta Sejny na 2019 rok.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w
budżecie  Miasta  Sejny  na  2019  rok:  -  Zmiany  w  planie  dochodów  –  zwiększenie  o  kwotę
239.247,00 PLN
Dział: 600 – Transport i łączność – 250,00 PLN
Rozdział: 63003 – kwota 250,00 - zwiększa się dochody w związku z wpłynięciem zasądzonej kary za
zniszczenia,
Dział: 700 – Gospodarka mieszkaniowa – 11.500,00 PLN
Rozdział: 70005– zwiększenie dochodów w związku w wpływami z tytułu przekształceń prawa
użytkowania wieczystego
Rozdział: 70095– zwiększenie dochodów w związku w wpływami z tytułu zwrotu kosztów i odsetek
Dział: 758 – Różne rozliczenia – 84.785,00
Rozdział:  75801  –  zwiększenie  dochodów  w  związku  z  pismem  Ministra  Finansów
ST5.4750.8.2019.g zwiększającym subwencję oświatową
Dział: 801 – Oświata i wychowanie – 92.000,00 PLN
Rozdział:  80101;80104 – zwiększa się dochody w związku z wpływami opłat i wpływami z gmin
sąsiednich;



Dział: 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza – 712,00 PLN
Rozdział:  85415 – kwota 712,00 –zwiększenie  dochodów i  wydatków w związku z  otrzymaniem
dotacji celowej na realizację zadań bieżących gmin z zakresu edukacyjnej opieki wychowawczej na
wydatki na program „Wyprawka szkolna” (Pismo Wojewody Podlaskiego FB-II.3111.436.2019.AKP)
Dział: 926 – Kultura fizyczna – 50.000,00 PLN
Rozdział:  92601  –  zwiększa  się  dochody  w  związku  z  przekazaniem  przez  ministerstwo  Sportu
środków na utworzenie Otwartej Strefy Aktywności.
Zmiany w planie przychodów – zmniejszenie o kwotę 113.435 PLN
W związku ze zmniejszeniem się różnicy pomiędzy dochodami i wydatkami a co za tym idzie większą
częścią  na  pokrycie  rozchodów  (  spłaty  rat  kredytowych)  ,  zaistniała  potrzeba  zmniejszenia
przychodów.
Zmiany w planie wydatków – zwiększenie o kwotę 125.812,00 PLN
Dział: 600 – Transport i łączność – 4.000,00 PLN
Rozdział:  60016 – kwota 4.000,00 - zwiększa się wydatki w związku z koniecznością wykonania
badań gruntów w związku ze złożeniem aplikacji o środki na dalszą część Wojska Polskiego;
Dział: 700 – Gospodarka mieszkaniowa – 15.000,00 PLN
Rozdział: 70005–- kwota 15.000,00 – zmniejszenie wydatków w związku z dopasowaniem wydatków
do paragrafów i bieżącego wykonania budżetu;
Dział: 750 – Administracja publiczna – 60.100,00 PLN
Rozdział:  75011–-  kwota  1.800,00  –  zmniejszenie  i  zwiększenie  wydatków  w  związku  z
dopasowaniem wydatków do paragrafów i bieżącego wykonania budżetu;
Rozdział: 75023 –- kwota 30.000,00 – zwiększenie wydatków w związku realizacją bieżących umów
Urzędu;
Rozdział: 75095 –- kwota 30.100,00 – zwiększenie wydatków w związku realizacją bieżących umów
min.  kosztów  wydania  interpretacji  indywidualnych  KIS  dotyczących  VAT  do  realizowanych
projektów (termomodernizacja, droga);
Dział: 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza – 712,00 PLN
Rozdział:  85415 – kwota 712,00 –zwiększenie  dochodów i  wydatków w związku z  otrzymaniem
dotacji celowej na realizację zadań bieżących gmin z zakresu edukacyjnej opieki wychowawczej na
wydatki na program „Wyprawka
Dział: 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – 66.000,00 PLN
Rozdział: 90003 – zwiększa się wydatki w związku z kosztami wywozu odpadów;
Rozdział: 90004 – zwiększa się wydatki w związku z kosztami utrzymania zieleni;
Dział: 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – 10.000,00 PLN
Rozdział:  92127  –  zwiększa  się  wydatki  w  związku  z  zakupem  tablic  na  obchody  Powstania
Sejneńskiego.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie  pozytywnie
zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Sejny na 2019 rok.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska jednogłośnie  pozytywnie
zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Sejny na 2019 rok.

Do pkt 4. 



Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury  –  przystępuje do kolejnego punktu obrad,  którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie emisji obligacji serii A19 i B19, C19 i D19 oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.

Pan Kamil Wawrzyński - przedstawiciel Firmy Aesco Group: - Emisja obligacji dla Miasta ma na celu:
1.pozyskanie środków pieniężnych na wcześniejszą spłatę zobowiązania z tytułu kredytów i pożyczki
wobec Banków Spółdzielczych i Ministerstwa Finansów.
2.obniżenie kosztów odsetkowych od posiadanego zadłużenia dzięki niższej marży na obligacjach. 
Zdjęcie programu naprawczego, co umożliwi Państwu sięgnięcie po środki zewnętrzne. 
Zamiarem jest, żeby zamienić stare długi na obligacje, które naszym zdaniem będzie tańsza. 
Harmonogram spłat zostaje bez zmian. 
W tym roku pozyskujemy 953 tyś. na deficyt budżetowy związany z inwestycjami.

Salę narad opuszcza Radny Paweł Dzienisiewicz.

Radna Jolanta  Beata  Bagińska: chciałam tylko  poinformować,  że  projekty  uchwał  dostaliśmy w
ubiegły czwartek i w piątek. Natomiast poprawki projektów dostaliśmy wczoraj. Czy ja mogłabym
prosić Panią Skarbnik o objaśnienie na  czym te poprawki polegają?

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta:  akurat  ta  uchwała  pozostała  bez  zmian.  O
zaistniałych zmianach będę informować przy omawianiu konkretnych projektów uchwał. 

Radny Pan Janusz Zabłocki: a ten deficyt budżetowy na co będzie przeznaczony?

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta: - będzie omawiany przy następnej uchwale.

Pani Aneta Kimszal – Sekretarz Miasta: - ta uchwała dot.  długu obecnego, który teraz posiadamy.
Chcemy go przekształcić na dług mniejszy i tańszy. Dzięki temu mniejsze odsetki będziemy płacić.
Wyjdziemy z programu naprawczego, nie będziemy związani z Ministerstwem Finansów. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie  pozytywnie
zaopiniowali projekt uchwały w sprawie emisji obligacji serii A19 i B19, C19 i D19 oraz zasad ich
zbywania, nabywania i wykupu.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska jednogłośnie  pozytywnie
zaopiniowali projekt uchwały w sprawie emisji obligacji serii A19 i B19, C19 i D19 oraz zasad ich
zbywania, nabywania i wykupu.

Do pkt 5. 
Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury  –  przystępuje do kolejnego punktu obrad,  którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie emisji obligacji serii E19 oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta: - Celem emisji obligacji w 2019 roku jest spłata
wcześniej  zaciągniętych  zobowiązań  z  tytułu  zaciągniętych  kredytów  i  pożyczki.  Dostaliśmy



dofinansowanie  na drogę Wojska Polskiego i  potrzebny jest  wkład własny.  Z początku ten wkład
własny miał wynieść 701 108 zł., okazało się jednak, że musimy dodać jeszcze 243 207, 70 zł. Stąd
deficyt na kwotę 953 tyś. 
Obligację zostaną wykupione w 2023 roku. Jest to zaciągnięcie nowego długu. 
W stosunku do tego co Państwo otrzymali wcześniej różnica dot.: - projekt  emisji obligacji E19 i A20
czyli takich emitowanych w 2019r. i 2020r. RIO zadzwoniła i poinformowała, że nie wyda zgody na
zaciąganie zadłużenia na 2020 rok.  Zniknęło więc z uchwały wszystko co się tyczyło 2020 roku.
(emisji i spłaty obligacji). 

W WPF jest wykazane,  w tabelce po stronie przychodu i rozchodu,  możliwość pozyskania 2020r.
dwóch mln. zł. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie  pozytywnie
zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  emisji  obligacji  serii  E19  oraz  zasad  ich  zbywania,
nabywania i wykupu.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska jednogłośnie  pozytywnie
zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  emisji  obligacji  serii  E19  oraz  zasad  ich  zbywania,
nabywania i wykupu.

Do pkt 6. 
Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury  –  przystępuje do kolejnego punktu obrad,  którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2019-2025. 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2019-2025: - tak jak już wspominaliśmy nie
dostaliśmy pozwolenia od RIO na emisje obligacji na 2020r. ale wyrazili zgodę, żeby pokazać ją w
WPF.  Będziemy  mogli  skorzystać  z  takiego  finansowania  jeśli  będą  nam  potrzebne  środki  na
inwestycje realizowane w przyszłych latach.  W tym WPF jest przewidziana spłata zadłużenia, które
posiadamy w wysokości 3,855 mln. Po stronie przychodów – zaciągnięcie nowego zadłużenia, na tą
spłatę plus dodatkowe zadłużenie na kwotę 953 tyś. Ma też ujęte trzy główne inwestycje: przebudowa
ul. Wojska Polskiego, Termomodernizacja budynku przy ul. Wileńska 10, termomodernizację Ośrodka
Kultury.  Stąd te rozchody i wydatki  są większe od tego co Państwo dostali  w poprzedniej  wersji
projektu uchwały.

Radna Pani Jolanta Beata Bagińska – poprosiła Panią skarbnik o wyjaśnienie zapisu w tabelce na
stronie 4.

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta:  -  w  tabelce  na  stronie  4  w 2019r.  budżet  jest
-613426,47.  Ten deficyt  pokrywamy obligacjami,  które  wyemitujemy.  Deficyt  w 2020r.  wynika z
ewentualnego  wzięcia  dodatkowych  obligacji  na  1  900 000.  Ale  nad  tym  to  jeszcze  będziemy
debatować jeśli dostaniemy środki na dalszy kawałek drogi.

Radna Pani Jolanta Beata Bagińska: - w tabelce na stronie 6 na koniec 2020 roku mamy dług na
kwotę 6 094 121,74. Z czego to wynika.



Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta:  -  to  jest  kwota  razem  z  tymi  zaciągniętymi
obligacjami. Ten dług wynika  z naszej możliwości z korzystania z tych pieniędzy, a nie z faktycznej
kwoty długu jaką będziemy mieli. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie  pozytywnie
zaopiniowali projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny
na lata 2019-2025. 

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie
zaopiniowali projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny
na lata 2019-2025. 

Do pkt 7. 
Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury  –  przystępuje do kolejnego punktu obrad,  którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie zmian w budżecie Miasta Sejny na 2019 rok.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta: -  Zmiany zaproponowane w uchwale wynikają z
możliwości wyjścia z planu naprawczego dzięki zamienieniu
długu  na  emisję  obligacji,  co  z  kolei  umożliwi  absorbcję  środków  zewnętrznych  oraz  realizację
przyznanego w ramach Funduszu Dróg Samorządowych dofinansowania na przebudowę drogi Wojska
Polskiego  i  koniecznością  uzyskania  środków  na  wkład  własny  na  tą  realizację  oraz  realizację
termomodernizacji budynków Ośrodka Kultury i Wileńskiej 10, na które to działania także pozyskano
środki  Unijne.  Zmiany  w  planach  dochodu  ogółem  26 101 341,02  zł.  Zwiększa  się  dochody  w
związku  z  pozyskaniem  dofinansowania  na  przebudowę  części  drogi  Wojska  Polskiego
dofinansowanej  z  Funduszu  Dróg  w  kwocie  701.184,00  zł.  Zwiększa  się  dochody  w  związku  z
pozyskaniem  dofinansowania  na  termomodernizację  Ośrodka  Kultury  w  kwocie  677.489,02  zł.
Sprzedaż działki nr 466.

Po stronie wydatków mamy: Rozdział:  60016 –- zwiększa się wydatki  w związku z pozyskaniem
dofinansowania na przebudowę części drogi Wojska Polskiego dofinansowanej z Funduszu Dróg w
kwocie 701.184,00 zł i wkładem własnym w kwocie 995.575,70 zł.
Dział: 700 – Gospodarka mieszkaniowa – 310.000,00 PLN
Rozdział: 70005 – zwiększenie wydatków na realizację projektu termomodernizacji Wileńskiej
i dostosowania jej przy tej okazji do wymogów dostępności dla niepełnosprawnych; oraz na prace
remontowe niezbędne przed zimą w zasobach komunalnych
Dział: 801 – Oświata i wychowanie – 5.000,00 PLN
Rozdział:  80148  –-  zwiększa  się  wydatki  w  związku  z  zakupem  usługi  hydraulicznej  przy
dostosowaniu pomieszczeń stołówkowych na Mickiewicza;
Dział: 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – 1.012.489,02 PLN
Rozdział:  921  –  zwiększa  się  wydatki  w  związku  z  pozyskaniem  dofinansowania  na
termomodernizację Ośrodka Kultury w kwocie 677.489,02 zł + wkład własny 169.372,26 i wydatki
niekwalifikowane w kwocie 165.627,74 na projekt.

Zmiany w planie rozchodów – zwiększenie o 3.855.000,00 PLN



W  związku  ze  spłatą  dotychczasowego  zadłużenia  zwiększenie  o  emisję  obligacji  w  kwocie
3.855.000,00 zł.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie  pozytywnie
zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Sejny na 2019 rok.
Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie
zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Sejny na 2019 rok.

Do pkt 8. 
Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury  –  przystępuje do kolejnego punktu obrad,  którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie podatku od nieruchomości. 

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta:  -  Przedkłada  się  projekt  uchwały  w  sprawie
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości w 2020 r.
Zgodnie z art. 5 ust. 1 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych (Dz. U. z
2019 r. poz. 1170) Rada gminy w drodze uchwały określa wysokość stawek, z tym że roczne stawki
nie mogą przekroczyć stawek ustalonych przez Ministra Finansów.
Maksymalne stawki tego podatku na 2020 r. zostały ogłoszone w obwieszczeniu Ministra Finansów z
dnia 24 lipca 2019 r. w sprawie górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych na
2020 r. (M.P. rok 2019 poz. 738).
W projekcie uchwały zastosowano taki sam % obniżki jaki zastosowała Rada Miasta w roku 2016
ustalając podatki na 2017 rok. Przy 100-metrowym mieszkaniu jest to podwyżka o 10zł. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie  pozytywnie
zaopiniowali projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie
zaopiniowali projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości.

Do pkt 9. 
Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury  –  przystępuje do kolejnego punktu obrad,  którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie zmian w Uchwale NR XXV/108/16 Rady Miasta Sejny z dnia 23 maja 2016 r. w sprawie
wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości
tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik na terenie gminy – Miasta Sejny.  

Radna Jolanta Beata Bagińska: - na posiedzeniu poprzedniej Komisji Planu była dyskusja, plany były
różne.  Wątpliwości  dotyczyły  głównie  prowadzenia  postępowań  przez  Urząd  w  sprawie



niesegregowania  śmieci.  Pytania  dot.  altanek,  że  są  wspólne  altanki  dla  kilku  wspólnot  i
przedsiębiorców. Spółdzielnia Mieszkaniowa ma podpisaną umowę na segregowanie śmieci natomiast
tego nie robi.  
Uwagi również dotyczyły tego, że jeśli nie zaczniemy działać jako urząd i niczego nie zrobimy to
samo podniesienie stawek nie rozwiąże tego problemu. Masa śmieci wzrasta. A zgodnie z nowymi
rozporządzeniami jeżeli nie utrzymamy założonych wskaźników to czekają nas kary i to b. wysokie
kary, za które wszyscy mieszkańcy zapłacą. 
Na  poprzedniej  Kom.  Proponowaliśmy  spotkanie  z  mieszkańcami  ale  nie  wszyscy  byli  temu
przychylni. 
Na posiedzeniu Kom. Planu Pan Marek Zubrzyński Prezes SM złożył  formalny wiosek że można
zostawić dotychczasową stawkę 11zł. za śmieci segregowane, natomiast za niesegregowane- stawka
trzykrotna. 
Ostatecznie jednak uzgodniono o zdjęciu tego pkt. z porządku obrad sesji. 

Radna  Jolanta  Piktel-Dabulis: -  ja  myślę,  że  można  by  było  zrobić  spotkanie  z  mieszkańcami.
Poinformować mieszkańców jakie są teraz przepisy i jakie czekają nas skutki nie przestrzegania tych
przepisów. Niech mieszkańcy będą świadomi swoich działań. 

Radna Jolanta Beata Bagińska: - moim zdaniem też można by było zrobić takie spotkanie. 
Na Kom. Planu też padło pytanie, które dotyczyło tabelek w uzasadnieniu. Widzimy jak rosną wydatki
na wynagrodzenia dla pracowników. Co tu się takiego zadziało, że tak wzrosły wynagrodzenia od
2018 roku? Wzrost wynagrodzeń też się przekłada na skalkulowanie tej stawki za gospodarowanie
odpadami. 
Nie podano nam też jak wyliczono kwotę 16 zł na osobę za segregowane i 32 zł za niesegregowane
miesięcznie? Co na to się składa? 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny: - możemy też zmienić sposób naliczania. Nie
od mieszkańca a od powierzchni. 

Radna Jolanta Beata Bagińska: - jest wiele pytań na, które nie otrzymaliśmy odpowiedzi. W projekcie
uchwały pozostaje dużo rzeczy do wyjaśnienia. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury zaproponował zdjęcie, z porządku obrad sesji, projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale
NR XXV/108/16 Rady Miasta Sejny z dnia 23 maja 2016 r.  w sprawie wyboru metody ustalenia
opłaty za  gospodarowanie  odpadami komunalnymi oraz ustalenia  wysokości  tej  opłaty i  ustalenia
stawki opłaty za pojemnik na terenie gminy – Miasta Sejny.  

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie  pozytywnie
zaopiniowali  wniosek  za  zdjęciem z  porządku  obrad Sesji  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian w
Uchwale NR XXV/108/16 Rady Miasta Sejny z  dnia  23  maja  2016 r.  w sprawie  wyboru metody
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości  tej  opłaty i
ustalenia stawki opłaty za pojemnik na terenie gminy – Miasta Sejny.  

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie
zaopiniowali  wniosek  za  zdjęciem z  porządku obrad Sesji projektu  uchwały  w sprawie  zmian w
Uchwale NR XXV/108/16 Rady Miasta Sejny z  dnia  23  maja  2016 r.  w sprawie  wyboru metody



ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości  tej  opłaty i
ustalenia stawki opłaty za pojemnik na terenie gminy – Miasta Sejny.  

Do pkt 10. 
Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury  –  przystępuje do kolejnego punktu obrad,  którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie  wspólnej  obsługi  jednostek  organizacyjnych  gminy  zaliczanych  do  sektora  finansów
publicznych.  

Pani Aneta Kimszal – Sekretarz Miasta przedstawiła projekt  uchwały w sprawie wspólnej obsługi
jednostek organizacyjnych gminy zaliczanych do sektora finansów publicznych: -  Zgodnie z art. l0a
pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, gmina może zapewnić wspólną obsługę,
w  szczególności  administracyjną,  finansową  i  organizacyjną  jednostkom  organizacyjnym  gminy
zaliczanym do sektora finansów publicznych. Z kolei art. l0b ust. 1 ww. ustawy określa, że wspólną
obsługę mogą prowadzić urząd gminy, inna jednostka organizacyjna gminy, jednostka organizacyjna
związku  międzygminnego zwane  jednostką  obsługującą.  Rada  gminy w odniesieniu  do  jednostek
obsługiwanych określa w drodze uchwały w szczególności (art. l0b ust. 2 ww. ustawy):
1)jednostki obsługujące,
2)jednostki obsługiwane,
3)zakres obowiązków powierzonych jednostkom obsługującym w ramach wspólnej obsługi.
Zakres  wspólnej  obsługi  nie  obejmuje kompetencji  kierowników zaliczanych do sektora  finansów
publicznych do dysponowania środkami publicznymi oraz zaciągania zobowiązań,
a także sporządzania i zatwierdzania planu finansowego oraz przeniesień wydatków w tym
planie (art. 10 c ww. ustawy). Zgodnie z art. 53 ust. 5 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach
publicznych  (Dz.  U.  z  2019  r.  poz.  869  z  późn.  zm.)  kierownik  jednostki  obsługującej  jest
odpowiedzialny za gospodarkę finansową oraz rachunkowość i sprawozdawczość jednostki
obsługiwanej w zakresie obowiązków powierzonych uchwałą.
Dalej art. 54 ust. 2a ustawy o finansach publicznych określa, że jeżeli w ramach wspólnej obsługi,
jednostka obsługująca zaliczana do sektora finansów publicznych zapewnia realizację zadań głównego
księgowego jednostki  sektora finansów publicznych przez osobę spełniającą wymogi,  w jednostce
obsługiwanej  nie  zatrudnia  się  głównego  księgowego.  Dla  placówek  oświatowych  Miasta  Sejny,
jednostką obsługującą będzie Urząd Miasta Sejny, który zapewni realizację powierzonych w zakresie
obsługi zadań przez osoby spełniające wymogi. Zadania powierzone jednostce obsługującej zostały
określone w §3 projektu uchwały.
Zmiana uchwały wynika z konieczności zmiany wskazanych jednostek obsługiwanych:
-  Gimnazjum  Nr  1  im.  Jana  Pawła  II  w  Sejnach  w  związku  z  reformą  oświatową  zostało
zlikwidowane,
- od 1 września 2019 r. rozpoczęła swoją działalność nowa jednostka organizacyjna Miasta Sejny –
Żłobek Miejski w Sejnach.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie  pozytywnie
zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  wspólnej  obsługi  jednostek  organizacyjnych  gminy
zaliczanych do sektora finansów publicznych.  

Do pkt 11. 
Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury  –  przystępuje do kolejnego punktu obrad,  którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie powołania przedstawiciela do Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Sejnach.



Pani  Aneta  Kimszal –  Sekretarz  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  powołania
przedstawiciela  do  Rady  Społecznej  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w
Sejnach:  -  W  2019  roku  upływa  obecna  4-letnia  kadencja  Rady  Społecznej  Samodzielnego
Publicznego Zakładu Opieki  Zdrowotnej  w Sejnach.  W związku z  powyższym zachodzi  potrzeba
wytypowania nowego przedstawiciela Uchwałą Rady Miasta.

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury zwrócił się do pani Jolanty Piktel-Dabulis: -  czy wyraża Pani zgodę na przedstawiciela RM w
Radzie Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sejnach? 

Radna Pani Jolanta Piktel-Dabulis wyraziła zgodę.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie  pozytywnie
zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  powołania  przedstawiciela  do  Rady  Społecznej
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sejnach.

Do pkt 12. 
Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury  –  przystępuje do kolejnego punktu obrad,  którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Sejneński Klub Seniora. 

Pani Aneta Kimszal – Sekretarz Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie utworzenia ośrodka
wsparcia  pod  nazwą  Sejneński  Klub  Seniora:  -  Celem  niniejszej  uchwały  jest  w  szczególności
zapewnienie  wsparcia  seniorom  –  osobom  nieaktywnym  zawodowo  w  wieku  60+,  będących
mieszkańcami  miasta  Sejny  poprzez  umożliwienie  korzystania  z  oferty  na  rzecz  społecznej
aktywizacji,  obejmującej  także  usługi  w  zakresie  aktywności  ruchowej,  edukacyjnej,  kulturalnej,
rekreacyjnej i opiekuńczej w zależności od potrzeb stwierdzonych w środowisku lokalnym.
Utworzenie  Sejneńskiego Klubu Seniora  odbywa się  w ramach realizacji  Programu Wieloletniego
Senior+ na lata 2015-2020 dofinansowanego z budżetu państwa w 78,75%, na podstawie podpisanego
porozumienia z Wojewodą Podlaskim. Klub mieścił się będzie w budynku Urzędu Miasta Sejny, a
jako  ośrodek  wsparcia  będzie  działał  w  strukturach  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w
Sejnach.

Radny Piotr Maksimowicz: - kiedy się zacznie realizacja tego projektu?

Pani  Aneta  Kimszal –  Sekretarz  Miasta:  -  już  się  zaczął.  Mam  jeszcze  uwagę  do  tego  projektu
uchwały: § 2 pkt 3 prawidłowy brzmi: „3. Ustala się, że pobyt w ośrodku wsparcia Sejneński Klub
Seniora jest nieodpłatny.”

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie  pozytywnie
zaopiniowali  projekt  uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Sejneński  Klub
Seniora.

Do pkt 13. 



Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury  –  przystępuje do kolejnego punktu obrad,  którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2020-2023.

Pani Aneta Kimszal – Sekretarz Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyboru ławników na
kadencję w latach 2020-2023: - Posiedzenie zespołu opiniującego odbyło się w dniu 9 września 2019r.
Celem posiedzenia było przygotowanie i przedstawienie Radzie Miasta Sejny, przed przystąpieniem
do  wyborów ławników do  sądów powszechnych  na  kadencję  od  2020r.  do  2023  roku,  opinii  o
zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych w
ustawie z dnia 27 lipca 2001r. Prawo o ustroju sądów powszechnych.
Zespół opiniujący pozytywnie zaopiniował kandydatów na ławników. Zgłosiło się trzech kandydatów
na ławników do Sądu Okręgowego w Suwałkach. Na Sesji będziemy wybierać ławników w wyborach
tajnych.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie  pozytywnie
zaopiniowali projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Sejny

Do pkt 14. 
Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i
Kultury  –  przystępuje do kolejnego punktu obrad,  którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w
sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Sejny. 

Pani Aneta Kimszal – Sekretarz Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na
działalność Burmistrza Miasta Sejny: - wpłynęły dwie skargi na bezczynność Burmistrza. Można te
dwie skargi przedstawić i głosować w jednym pkt. Skargi rozpatrzyła Komisja Skarg, Wniosków i
Petycji.

Radny Janusz Zabłocki – Przewodniczący Komisji  Skarg Wniosków i Petycji  odczytał stanowisko
Komisji w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza: - skargi dotyczyły nie dotrzymania
przez  Burmistrza  terminów  na  odpowiedź.  Pierwsza  skarga  zawierała  prośbę  o  umieszczenie  na
budynku położonym  przy ulicy Jerzego Grodzieńskiego 10 tabliczki z numerem nieruchomości. Brak
oznakowania nieruchomości  powoduje problemy z trafieniem pod wskazany adres przez kurierów,
gości jak również karetki pogotowia. Drugie pismo z dnia 25 marca 2019r. złożone do Burmistrza
Miasta  przez  Mieszkańców  budynku  przy  ul.  Jerzego  Grodzieńskiego  10,  przedstawia  prośbę
mieszkańców o zlecenie wykonania remontu generalnego całej klatki schodowej, gdyż znajduje się
ona  w  opłakanym  stanie  i  odstrasza  swoim  wyglądem.  Ubytki  i  pleśń  powstała  na  ścianach
spowodowane są warunkami atmosferycznymi, gdyż klatka nie jest ogrzewana, brak jest wiatrołapu i
odpowiednich  drzwi  wejściowych.  Czynsze  płacone  są  systematycznie,  a  mieszkańcy  dbają  o
otoczenie  i  konserwację budynku.  Z przedstawionych Komisji  dokumentów wynika,  że Burmistrz
udzielił Panu A……. odpowiedzi pismem z dnia 22.08.2019r., które zostało wysłane dnia 23.08.2019r.
Odpowiedź została wysłana 37-go dnia od daty złożenia pisma przez Wnioskodawcę.

Druga skarga Mieszkańca Sejn: w złożonej skardze wniósł ponaglenie w związku z niezałatwieniem
jego wniosku z dnia 17.07.2019r. złożonego do Burmistrza Miasta Sejny o przydzielenie z zasobów
komunalnych lokalu mieszkalnego przy ulicy Piłsudskiego 35A/2 w Sejnach. Dowiedział się, że lokal
ten stoi pusty od grudnia 2018 r. do chwili obecnej tj. do dnia 20.08.2019 r. nie uzyskał odpowiedzi od
Burmistrza co do tego czy przydzielenie tego lokalu jest możliwe i w jakim trybie. Uważa, że sprawa
nie jest szczególnie skomplikowana , więc powinna być załatwiona niezwłocznie po ustaleniu czy
lokal ten jest wolny , czy w związku z jego opuszczeniem istnieje możliwość rozwiązania umowy



najmu tego lokalu. Uważa też, że Burmistrz powinien w tej sprawie wydać decyzję administracyjną
albo pozytywną dla niego albo negatywną aby mógł się odwołać. Jeśli nie ma obowiązku wydania
decyzji  administracyjnej,  to  powinien  zostać  poinformowany  na  piśmie  maksymalnie  w  terminie
miesiąca od dnia złożenia podania o przydzielenie lokalu mieszkalnego o tym czy dostanie lokal czy
nie, a także czy ma prawo, w jakim terminie i w jakim trybie może się odwołać od decyzji Burmistrza.
Nie dostał odpowiedzi na piśmie. Brak było terminowych odpowiedzi na
przedmiotowe pisma. Od daty wpływu obu pism, tj. od dnia 25 marca 2019r. do dnia złożenia skargi
upłynęło prawie pół roku.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie  pozytywnie
zaopiniowali projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg na działalność Burmistrza Miasta Sejny. 

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie
zaopiniowali projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg na działalność Burmistrza Miasta Sejny.

Po wyczerpaniu tematów Przewodniczący Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu i
Kultury – Pan Bogusław Sojko zamknął posiedzenie komisji. 
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